
Odpověď výboru: 

Vážená paní Ing. Víšková, 

 těší nás snaha Vašeho chovatelského klubu o zapojení plemene Cavalier King Charles Spaniel do 
kynologických sportů, rádi s Vámi budeme spolupracovat. 

 Co se týká účasti týmů na závodech agility, každý z nich musí mít vystavený výkonnostní průkaz (ať už 
Klubem agility ČR nebo zahraničním klubem; dále jen „VP“), jedinou výjimku mají účastníci ze zemí, 
kde mají pouze elektronické výkonnostní sešity a VP v papírové podobě jim nejsou vůbec 
vystavovány. 

 Chápeme Vaše argumenty, že někteří majitelé psů hledají složitosti v žádosti o vystavení VP, popř. 
nechtějí platit vyšší startovné jako nečleni KAČR. Můžeme Vám ale nabídnout spolupráci při 
žádostech o vystavení VP, stačí kontaktovat paní Podmolovou (podmolova@gmail.com), nabízíme 
Vám i expresní vystavení těchto VP, pokud to bude potřeba (kdybyste závod plánovali v kratším 
termínu než je lhůta pro vystavení VP). Co se týká zvýšených odvodů za nečleny KAČR, můžete si 
požádat o tzv. příspěvek (ve výši rozdílu mezi odvody za člena a nečlena KAČR), takže tito účastníci 
nemusí platit vyšší startovné, což téměř smaže v částce na vystavení VP pro nečlena klubu (členové 
platí 50 Kč za 1 VP, nečlenové 100 Kč; odvody za člena KAČR jsou 20 Kč, za nečlena 100 Kč; takže 
nečlena KAČR de facto vyjde vystavení VP pouze na 20 Kč – zaplatí 100 Kč za VP, ušetří 80 Kč za 
zvýšené startovné). 

 Věřím, že s nabídkou naší spolupráce při žádostech a vystavování VP a možnosti požádat si o 
příspěvek na závod celou záležitost vyřešíme ke spokojenosti všech, hlavně závodníků. 

 Hezký den, těšíme se na další spolupráci. 

 S pozdravem                                                                                                                    Výbor Klubu agility 

Dotaz: 

Vážený pane Mašku, 

Působím nově ve funkci Sportovního referenta cavalierclubu (Cavalier King Charles Spaniel klub Čech, 

Moravy a Slezska), kde se snažím propagovat sporty relevantní pro toto plemeno. Potenciál je tam totiž 

mnohem větší, než je současný počet oficiálně organizovaných kavalířích sportovců – vnímáme rostoucí 

zájem o toto téma během klubových setkání a dalších akcí, i z příspěvků a dotazů v kavalířích skupinách. 

Rádi bychom motivovali kavalíří komunitu i do většího zapojení do agility a zvažujeme, že bychom pro 

dosud nezapojené zájemce o kavalíří sporty zorganizovali v rámci letošního MČR kavalírů v agility 

motivační hru podle odstavce 4.1.3 nového soutěžního řádu, která by proběhla po skončení otevřených 

běhů na jednodušším parkuru.  

Vzhledem k tomu, že se výsledky dle odstavce 4. 1. 3. 2. nezapisují do VP, chápeme, prosím, správně, že 

po dohodě pořadatel / rozhodčí (odstavec 4. 1. 3. 7.) můžeme v propozicích uvést, že tato hra je otevřená 

pro všechny příslušníky plemene s PP bez ohledu na klubové členství a ke startu není potřeba mít 

vystavený VP agility?  Věříme, že by možnost startu bez VP výrazně zvýšila počet účastníků i diváků celé 

akce a následně i počet registrovaných kavalírů v KACR (online přihlášení by šlo doporučovat / zařídit i na 

místě - pokud by jim to oficiální rozhodčí na základě jejich běhu doporučil, určitě by k tomu byli 

otevřenější).  



Předem moc děkuji za odpověď, abychom mohli spustit přípravy a jednání s rozhodčími. 

S přátelským pozdravem 

Ing. Petra Víšková, 

Sportovní referent Cavalier King Charles Spaniel klubu Čech, Moravy a Slezska 

 


